
MESTO SENICA 

Mestský úrad Senica  Štefánikova 1408/56, 905 25 Senica 

                                                                                                                  

 

Zápisnica 

zo zasadnutia finančnej komisie, konaného dňa  10. 11. 2016 na  MsÚ Senica 

 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 1. Dodatok VZN č. 53 o miestnych daniach na rok 2017 

 

                 2. Informácia o zmene rozpočtu mesta na rok 2016 Rozpočtovým opatrením 

                     primátora č.3/2016 

                 

      3. Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2016 

 

                 4. Návrh na odpredaj akcií spoločnosti Prima banka Slovensko, a.s. 

 

      5. Rôzne  

 

 

             Zasadnutie komisie začalo o 14.30 hodine na MsÚ, otvorila ho predsedníčka 

finančnej komisie Ing. Ľubica Vyletelová, ktorá privítala  prítomných a oboznámila ich 

s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený.   

Komisia bola uznášaniaschopná za účasti 5 členov . Prizvaný na zasadnutie komisie prijal   

Ing. Martin Lidaj a Ing. Ján Hurban, zástupcovia primátora. 

Členovia Ing. Peter Švec, Mgr. Ivana Mičová, Ing. Radoslav Hebnár a Ing. Klaudia Zríniová 

sa ospravedlnili. 

 

K bodu 1.  

 

Informáciu k  VZN č. 53 o miestnych daniach na  rok 2017 podal Ing. Mozolič. Zmeny nastali 

len pri dani z nehnuteľnosti.  

I. okruh zmien sa týka dane zo stavieb zníženie z 3,29 na 3,28 €, čo predstavuje o 3 900,- €   

    menší    príjem do rozpočtu. 

II. okruh zmien sa týka dane z pozemkov zníženie z 0,72 % na 0,60 % čo predstavuje  

     o 100 000,- € menší príjem do rozpočtu. 

Celkovo bežné príjmy budú menšie o 25 000,- €, nakoľko sa zvýšil predpis dane 

z nehnuteľnosti oproti roku 2015 a tento sa môže ešte meniť smerom hore na základe nových 

daňových priznaní na rok 2017. 

 

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.1:  Hlasovanie: za 5,     proti: 0,     zdržal sa: 0     

 

Finančná komisia odporúča posunúť tento návrh na prerokovanie do MsZ s pripomienkou 

pri dani z pozemkov - znížiť ju na 0,55 %. 

 

K bodu 2.  

 

Informáciu o zmene rozpočtu mesta  na rok 2016 Rozpočtovým opatrením primátora č. 

3/2016 podal Ing. R. Mozolič. 

 

S T A N O V I S KO  komisie č.2:  Hlasovanie: za 5,     proti: 0,     zdržal sa: 0     

 



Finančná komisia  b e r i e  n a   v e d o m i e    informáciu o zmene rozpočtu mesta  

Rozpočtovým opatrením primátora mesta  č. 3/2016. 

 

K bodu 3.  

 

Informáciu k zmene rozpočtu mesta na rok 2016 podal Ing. R. Mozolič. 

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.3:  Hlasovanie: za 5,     proti: 0,     zdržal sa: 0     

 

Finančná komisia odporúča  MsZ schváliť Návrh na zmenu rozpočtu mesta na rok 2016. 

 

K bodu 4.  

 

Spoločnosť Prima Banka Slovensko a.s.  dala Mestu Senica ponuku na odkúpenie akcií za 

celkovú kúpnu cenu 5 700,00 Eur, ktorá platí do  konca novembra. Ponúkaná kúpna cena je 

z roka na rok nižšia. 

Mesto Senica je vlastníkom 10 ks akcií v menovitej hodnote 3 990,00 Eur (399,00 €/akcia). 

Mesto Senica na základe vlastníctva 10 akcií je nepodstatným akcionárom banky s takmer 

žiadnou rozhodovacou právomocou. Od roku 2009 neboli Mestu Senica vyplácané žiadne 

dividendy z týchto akcií. 

 

     S T A N O V I S KO  komisie č.4:  Hlasovanie: za 0,     proti: 4,     zdržal sa: 1     

 

    Finančná komisia neodporúča  MsZ schváliť odpredaj akcií mesta. 

  

K bodu 5.  

 

- členovia komisie sa  informovali na odpredaj Záhoráka za kúpnu cenu 241 100,- €, ktorá je     

  splatná do 30 dní. 

 

- bol konzultovaný poplatok za TKO z pôvodnej ceny 25,80 na osobu zvýšenie na 26,10 € na   

  osobu, či tento prepočet je reálny. 

 

     S T A N O V I S KO  komisie :  Hlasovanie: za 0,     proti: 5,     zdržal sa: 0     

 

Finančná komisia odporúča  MsZ neschváliť zvýšenie poplatku za TKO a ponechať ho 

v pôvodnej výške. 

 

- v rôznom bol tiež prekonzultovaný poplatok za drobný stavebný odpad, ktorý by sa mal tiež  

  zvýšiť z pôvodnej výšky 0,15 na 0,29 € za kg, aby boli pokryté skutočné náklady na prevoz    

  tohto odpadu. 

 

     S T A N O V I S KO  komisie :  Hlasovanie: za 4,     proti: 1 ,     zdržal sa: 0     

 

   

     Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka   poďakovaním prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

                                                                                  Ing. Ľubica Vyletelová   

                                                                                    predsedníčka komisie 

 

 

Zapísal: M. Rišková – tajomníčka FK 


